

Formal notice of 2012 elections and call for candidates

1. The members of the current Management Committee and the administrative attribution of their children are:

Mrs Fabianne BERTHELOT-ERTL	FR	Lux.1	Mr Ian DENNIS	EN	Lux.2	Mrs Margarita GONZALEZ	ES	Lux.1
Mrs Maria HÄRDIN-HOWAT	SW	Lux.1	Mrs Birgitte HOLST	DK	Lux.2	Mrs Jenny JANIETZ	DE	Lux.1
Mrs Marjo KASANKO	FI	Lux.1	Mrs Isabel LEITE	PT	Lux.1	Mrs Monique LOOS	FR	Lux.1
Mr Johannes MADSEN	DK	Lux.2	Mrs Petia MANOLOVA	BG (FR)	Lux.1	Mr Luca MARTINELLI	IT	Lux.2
Mrs Mateja PRAJS	SI (EN)	Lux.2	Mr Raoul PRECHT	IT	Lux.2	Mr Reza RAZAVI	FR	Lux.1
Mrs Michèle RETTER	FR	Lux.2	Mr Siemon SMID	NL	Lux.1	Mr Roberto STABILE	IT	Lux.2
Mrs Rhonda WILKINSON	EN	Lux.2	Mrs Barbara ZALESKA	PL	Lux.1			

2. At the end of the 2012 school year, a new federal structure comes into force. The management committee of the federation will be drawn directly from the partner associations. All the members of the current committee will retire.
3. Each of the two new Associations is to be administered by a Management Committee consisting of a minimum of 11 and a maximum of 21 members. Their term of office is two years and each year part of the Committee stands down (retiring members may present themselves for re-election). 50% of the successful candidates in 2012 (to be drawn by lots) will retire in 2013.
4. **In total, between 22 and 42 posts are to be filled.**
5. The only people who can be candidates and/or vote in the 2012 election are those who on 25th April 2012 have paid the current annual membership contribution to the existing Association.
6. Members of the Association who wish to present themselves as candidates are encouraged to familiarize themselves with the election rules and background information contained in this edition of **Ad Parentes** magazine.
7. Candidates should then submit a short typed description of themselves and their motivation, in either English or French, together with a recent photograph (eg. passport), and communicate this information along with their application. The text should not exceed six lines and may be duplicated in a second EU language. It will be communicated to electors together with the final list of candidates. A model is included overleaf.
8. Candidates should send their completed application forms **by email office@apeee.lu** (as a WORD document, together with their scanned photo image in bitmap format, JPEG, GIF or similar).
9. Applications should arrive at the Association by **Friday 11th May 2012, 17h00** at the latest.
10. An election programme will then be prepared including "how to vote" instructions, candidate details, voting slips, timetable.
11. Once the outcome of the voting process is known, successful candidates will be invited to a first meeting.

Ian DENNIS,
President

Annonce formelle des élections 2012 et appel à candidatures

1 Les membres actuels du Comité de Gestion

Mrs Fabianne BERTHELOT-ERTL	FR	Lux.1	Mr Ian DENNIS	EN	Lux.2	Mrs Margarita GONZALEZ	ES	Lux.1
Mrs Maria HÄRDIN-HOWAT	SW	Lux.1	Mrs Birgitte HOLST	DK	Lux.2	Mrs Jenny JANIETZ	DE	Lux.1
Mrs Marjo KASANKO	FI	Lux.1	Mrs Isabel LETTE	PT	Lux.1	Mrs Monique LOOS	FR	Lux.1
Mr Johannes MADSEN	DK	Lux.2	Mrs Petia MANOLOVA	BG (FR)	Lux.1	Mr Luca MARTINELLI	IT	Lux.2
Mrs Mateja PRAJS	SI (EN)	Lux.2	Mr Raoul PRECHT	IT	Lux.2	Mr Reza RAZAVI	FR	Lux.1
Mrs Michèle RETTET	FR	Lux.2	Mr Siemon SMID	NL	Lux.1	Mr Roberto STABILE	IT	Lux.2
Mrs Rhonda WILKINSON	EN	Lux.2	Mrs Barbara ZALESKA	PL	Lux.1			

- 2 A la fin de l'année scolaire 2012, une nouvelle structure fédérale se met en place. Le comité de gestion de la fédération sera issu directement des associations partenaires. Tous les membres du comité de gestion actuels démissionneront.
- 3 Chacune des deux associations sera gérée par un comité de gestion qui comprendra au minimum 11 et au maximum 21 membres. La durée du mandat est de deux ans et chaque année une partie du comité démissionne (ces membres peuvent se représenter aux élections). 50% des candidats élus en 2012 (tirés au sort) démissionneront en 2013.
- 4 **Au total entre 22 et 42 postes sont donc à remplir.**
- 5 Seuls peuvent se présenter comme candidates et/ou voter pour les élections 2012 sont les membres de l'Association ayant, au 25 avril 2010, acquitté leur cotisation à l'association actuelle pour l'année en cours.
- 6 Les membres de l'Association qui souhaitent se présenter comme candidats sont invités à prendre connaissance du règlement électoral et des autres informations contenus dans ce numéro d'**Ad Parentes**.
- 7 Ils sont ensuite priés de rédiger un court texte de présentation et de motivation, en français ou en anglais, et de le soumettre, avec une photographie (par ex. de passeport), avec leur candidature. Le texte, dactylographié, ne doit pas excéder six lignes, et peut être traduit dans une autre langue de l'UE. Il sera communiqué aux électeurs avec la liste finale des candidats. Un modèle se trouve ci-après.
- 8 Les fiches d'inscription dûment complétées sont à envoyer **par courriel** office@apeee.lu (en format WORD, avec leur image scannée en format BMP, JPEG, GIF ou similaire).
- 9 Les candidatures doivent parvenir à l'Association pour le vendredi **11 mai 2012** au plus tard.
- 10 Une procédure d'élections sera alors préparée avec des instructions sur comment voter, le détail des candidatures, les bulletins de vote et le calendrier.
- 11 Une fois le résultat des élections connu, les candidats élus recevront une invitation pour participer à une première rencontre.

Ian DENNIS
Président